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OBČINA  DIVAČA  

 OBČINSKI SVET 

  Kolodvorska ulica 3a, 6215 Divača  

  SLOVENIJA 
 

 

Številka: 032-0011/2015-12 

Datum: 1.10..2015 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
7. redne  seje  Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v  četrtek,   

dne 1.10.2015, v sejni sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 

 

Sejo je vodila županja ga. Alenka Štrucl Dovgan.  

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 

sveta): 

BENJAMIN ŠKRLJ 

DAMIJANA  GUSTINČIČ  

DOBRIVOJE SUBIČ 

DRAGO ŠKAMPERLE  

JERNEJ FRANC PREMRL 

JOVO FERFILA  

MARTIN PRELC  

MATEJ BEZELJAK  

MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 

NIVES SKUK 

URŠKA FLORJANČIČ  

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  -  županja Občine Divača  

IZTOK FELICJAN – v.d. direktor Občinske uprave Občine Divača  

VESNA MASLIČ -  predsednica Nadzornega odbora  

VESNA PAVLOVČIČ -  strokovna služba Občinske uprave Občine Divača 

ROMANA DERENČIN – strokovna služba Občinske uprave  Občine Divača  

ZDENKA HREŠČAK – strokovna služba Občinske uprave  Občine Divača 

predstavniki Civilne iniciative Krasa in Brkini   

TATJANA CERKVENIK – zapisničarka 

 

Seja se je pričela ob  17. uri. Navzočih je bilo 11 članov sveta. 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 7. redne seje  Občinskega sveta Občine 

Divača. 

 

DNEVNI  RED: 

1. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje OS in poročilo županje 

2. Poročilo o izvrševanju proračuna občine Divača v obdobju 01-06/2015 – seznanitev 

3. Pravilnik o subvencioniranju malih komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Divača 

4. Cene storitev oskrba s pitno vodo, odvajanje in čiščenje komunalnih odpadnih vod in storitev 

povezanih z nepretočnimi in pretočnimi greznicami ter MKČN v Občini Divača 

5. Imenovanje skupnega predstavnika  vseh štirih občin  Divača, Hrpelje-Kozina, Komen in 

Sežana, v Svet zavoda Centra za socialno delo Sežana  

6. Razrešitev ga. Vesne Matevljič s funkcije člana Uredniškega odbora Občine Divača in 

imenovanje novega člana v Uredniški odbor 
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7. Seznanitev z ustavitvijo postopka priprave OPPN za območje obvozne ceste v Divači in postopka 

priprave sprememb in dopolnitev prostorskih ureditvenih pogojev v Občini Divača. 

8. Predlog sklepa o izločitvi iz javnega dobra za parc. št. 1042/36 k.o. Divača 

9. Predlog sklepa o nadaljevanju zagotavljanja financiranja spremljevalca dveh otrok v Osnovni 

šoli Divača 

10. Predlog sklepa o izdaji soglasja k sklepu Sveta javnega zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica 

glede razporeditve presežka prihodov na odhodki 

11. Predlog izvajanja sporazuma o izvedbi odpusta dolgov 
12. Poročila odborov in komisij 

13. Vprašanja in  pobude  

 

Županja je  pozdravila vse prisotne. Ugotovila je sklepčnost. 

Predlagala je potrditev Zapisnika 6. redne seje Občinskega sveta, ki so ga člani sveta prejeli v gradivu. 

Na predlagan Zapisnik ni bilo pripomb. 

   

Županja je predlagala glasovanje. 

PREDLOG SKLEPA: 

Sprejme se Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Divača v predlagani vsebini. 

 

Navzočnost je priglasilo10 članov sveta. 

ZA je glasovalo  8 članov sveta. 

PROTI sta glasovala 2 člana sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju  je  županja predlagala potrditev  predloženega dnevnega reda 7. redne seje 

Občinskega sveta. 

 

Predsednik odbora za gospodarstvo in okolje g. Škamperle je predlagal,  da se z dnevnega reda 

umakne predlagana 3. točka: 

» Pravilnik o subvencioniranju malih komunalnih čistilnih naprav na območju Občine Divača«, 

z naslednjo obrazložitvijo:  

Odbor za gospodarstvo in okolje predlaganega akta na svoji seji ni obravnaval,  ker je v postopku 

sprejemanja  nova Uredba o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode na državni ravni ter novo 

določilo o ureditvi odvajanja komunalnih odpadnih  iz stanovanjskih objektov do konca leta 2021 na 

občutljivejših vodnih območij, kamor spada tudi Občina Divača , zato naj se z obravnavo in 

sprejemom predlaganega akta počaka. 

 

Predsednik Odbora za finance g. Subič je predlagal umik 4. predlagane točke dnevnega reda:  

»Cene storitev oskrba s pitno vodo, odvajanje in čiščenje komunalnih odpadnih vod in storitev 

povezanih z nepretočnimi in pretočnimi greznicami ter MKČN v Občini Divača«, 

z  obrazložitvijo:  

Odbor za finance predlaga, da se s potrditvijo predlaganih cen počaka in odločanje o tem  prenese na 

eno izmed prihodnjih sej Občinskega sveta.  

Obenem predlaga, da  bi Občina Divača subvencionira cene  omrežnin za oskrbo s pitno vodo, 

odvajanje in čiščenje odpadnih vod in omrežnino za čiščenje greznic in MKČN v višini 50% za 

uporabnike, ki so gospodinjstva ali izvajalci nepridobitnih dejavnosti – za kar se  do naslednje seje 

pripravi nov sklep.  

V nadaljevanju je podal še stališče Odbora za finance, ki podpira predlog Odbora za gospodarstvo in 

okolje, da se predlagano 3. točko umakne z dnevnega reda 7. redne seje OS. 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Z predlagano spremembo, umikom 3. in 4. točke dnevnega reda, ter ustreznim preoštevilčenjem 

ostalih točk, se sprejme dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta v predlagani vsebini. 



 3 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo  10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 1 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV PREJŠNJE SEJE OS IN POROČILO ŽUPANJE 

 

Županja je podala kratko poročilo o realizaciji Sklepov sprejetih na 6. redni seji Občinskega sveta.  

Vsi sprejeti Sklepi 6. redne seje Občinskega sveta, so bili realizirani. 

 

Županja je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami in  dogodki v obdobju od zaključka prejšnje 

seje Občinskega sveta, pa do tega dne: 

- realizaciji Občinskega praznika;  

- podpisu  predloga Sporazuma o izvedbi odpisa dolgov; 

- udeležbi sestanka na Ministrstvu za okolje in prostor v zvezi urejanja vodooskrbe obale in 

krasa; 

- udeležbi sestanka na temo umestitev avtoceste Jelšane-Postojna; 

- zaključku projekta obnove vaškega trga v Škocjanu; 

- rekonstrukciji dela Kolodvorske ulice v Divači, predvideni sanacije parkirišča pri Tušu in 

Risniku  skupaj z lastniki tamkajšnjih zemljišč, predvideni sanaciji ulice dr. Bogomirja 

Magajne v Divači;  

- pričetku gradbenih del - izvedbe projekta izgradnje cestnega prehoda v Dolnjih Ležečah; 

- pričetku pripravljalnih del sanacije križišča v Famljah; 

- objavi javnega razpisa za sanacijo strehe na stavbi Liva v Vremah; 

- objavi javnega razpisa za imenovanje direktorja Razvojnega centra Divača. 

 

 

AD 2 

POROČILO O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE DIVAČA 

V OBDOBJU 01-06/2015 – SEZNANITEV 

 

Strokovna služba Občine Divača ga. Pavlovčič je  prisotne seznanila z Poročilom o izvrševanju 

proračuna občine Divača v obdobju 01-06/2015.  

Predlagan akt je bil predhodno predstavljen na Odboru za finance, Odboru za negospodarstvo in na 

Odboru za gospodarstvo in okolje. Predsedniki odborov so podali poročila v zvezi seznanitve 

omenjenega akta na posameznih odborih. V okviru te točke je Odbor za finance predlagal čimprejšnje 

nakazilo pripadajočih proračunskih sredstev posameznim društvom ter posredovanje obvestila 

društvom  o nakazanih sredstvih. 

Člani sveta  na  predstavljeno Poročilo niso imeli  pripomb. 

 

Občinski svet Občine Divača se je seznanil z Poročilom  o izvrševanju proračuna Občine Divača 

za leto 2014. 

 

 

AD 3 

IMENOVANJE SKUPNEGA PREDSTAVNIKA  VSEH ŠTIRIH OBČIN  DIVAČA, 

HRPELJE-KOZINA, KOMEN IN SEŽANA, V SVET ZAVODA CENTRA ZA SOCIALNO 

DELO SEŽANA  

 
Ga. Gustinčič je kot predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja podala 

poročilo komisije v zvezi z imenovanjem skupnega predstavnika vseh štirih občin v Svet zavoda  

Center za socialno delo Sežana, zaradi odstopa  dosedanje članice Saše Likavec Svetelšek. 
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Člani KMVI so na podlagi predloženega gradiva potrdili Sklep Občine Hrpelje Kozina,  o imenovanju 

skupnega predstavnika g. Viljana Sluge v Svet zavoda Center za socialno delo Sežana in ga predlagajo 

v potrditev Občinskemu vetu.  

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.  

 

Županja  je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: V Svet zavoda Centra za socialno delo Sežana se kot predstavnika Občine 

Hrpelje-Kozina, Občine Divača, Občine Sežana in Občine Komen imenuje: VILJAN  SLUGA, 

Rodik 4, 6240 Kozina, do izteka mandata sedanjim članom.  

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval O član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 4 

RAZREŠITEV VESNE MATEVLJIČ S FUNKCIJE ČLANA UREDNIŠKEGA ODBORA 

OBČINE DIVAČA IN IMENOVANJE NOVEGA ČLANA V UREDNIŠKI ODBOR 

 

Predsednica Komisije za mandatna vprašanja volitve in imenovanja ga. Gustinčič je povzela dosedanje 

aktivnosti v zvezi z  postopkom  razrešitve  dosedanje članice   in imenovanjem novega  člana v 

Uredniški odbor za izdajo občinskega glasila. Na podlagi odstopne izjave ga.Vesne Matevljič  z 

funkcije članice Uredniškega odbora, so bili svetniki  pozvani za podajo predlogov za imenovanje 

kandidata v Uredniški  odbor, rok za oddajo predlogov je bil do 22.9.2015. Komisija za mandatna 

vprašanja, volitve in imenovanja  je v razpisanem roku prejela 2 predloga : 

1. predlog je podala  svetnica ga. Damijana Gustinčič, predlagala je, da se v Uredniški odbor 

imenuje ga. Nataša Adam, Dolenja vas 1, 6224 Senožeče; 

2. predlog  so  podali svetniki: g.Jovo Ferfila, g.Drago Škamperele in g.Jernej Franc Premrl, 

predlagali so,da se v Uredniški odbor imenuje ga.Nataša Adam, Dolenja vas1, 6224 Senožeče. 

Oba podana predloga sta vključevala obrazložitev in podpisano soglasje predlagane kandidatke. 

Člani Komisije na podana predloga niso imeli pripomb,  sprejeli so sklep o razrešitvi ga. Vesne 

Matevljič s funkcije članice Uredniškega odbora in sklep o imenovanju nove članice ga. Nataše Adam 

v Uredniški odbor in ju predlagali v sprejem Občinskemu svetu. 

Člani sveta na predlagana sklepa niso imeli pripomb. 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  Na podlagi odstopne izjave  ga. VESNE MATEVLJIČ, se imenovano 

razreši s funkcije članice Uredniškega odbora za izdajo občinskega glasila.  

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo  10 članov sveta. 

PROTI  je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  V Uredniški odbor za izdajo občinskega glasila  se imenuje ga. NATAŠO 

ADAM, Dolenja vas 1, 6224 Senožeče . 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo  10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 5 

SEZNANITEV Z USTAVITVIJO POSTOPKA PRIPRAVE OPPN ZA OBMOČJE OBVOZNE 

CESTE V DIVAČI IN POSTOPKA PRIPR/AVE SPREMEMB IN DOPOLNITEV 

PROSTORSKIH UREDITVENIH POGOJEV V OBČINI DIVAČA 

 

Direktor Občinske uprave g.Felicjan je prisotne seznanil, da  Občina Divača skladno z Zakonom o 

prostorskem načrtovanju vodi postopek priprave OPPN in sicer za »območje obvozne ceste«, 

»Medicinskega centra Divača« ter postopek priprave sprememb in dopolnitev PUP v občini Divača. 

Predlaga se, da se postopka priprave OPPN za »območje obvozne ceste« in priprave sprememb in 

dopolnitev PUP v občini Divača ustavita. V postopku priprave OPPN za »območje obvozne ceste« 

razen sklepa o začetku postopka druge aktivnosti niso bile izvedene in jih občina v prihodnje tudi ne 

načrtuje, zato se predlaga, da se postopek priprave OPPN za območje obvozne ceste ustavi. S 

spremembami PUP pa se je želelo zagotoviti kvalitetnejše bivalno okolje za vse občane še pred 

uveljavitvijo OPN Občine Divača. Ker je OPN trenutno v fazi priprave predloga, se predlaga, da se 

tudi postopek priprave sprememb in dopolnitev PUP  v Občini Divača ustavi. 

Odbor za gospodarstvo in okolje se je predhodno na svoji  seji seznanil in se strinja z ustavitvijo 

postopka priprave OPPN za območje obvozne ceste v Divači in postopka priprave sprememb in 

dopolnitev PUP v Občini Divača.  

Seznanil se je s potekom postopka priprave OPN. Zaradi ugotovljenih nepravilnosti v sklopu prve 

javne razgrnitve, je potrebno le-to ponoviti. Namen druge javne razgrnitve je tako seznanitev javnosti 

s spremembami zaradi uskladitve z okoljskim poročilom kot tudi seznanitev o spremembah namenske 

rabe in prostorsko izvedbenih pogojev glede na stališča do pripomb. 

Člani Odbora, kot tudi v nadaljevanju člani Občinskega sveta  so se seznanili s težavami, ki jih ima pri 

pripravi OPN Občina Divača z izbranim izvajalcem ter s tem, da je bilo s strani županije izbrano 

podjetje Epik d.o.o. iz Kopra, ki bo nudilo pravno podporo pri sprejemu OPN Občine Divača, kar 

vključuje tudi pravni pregled odloka. 

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Divača se je seznanil in se strinja z ustavitvijo 

postopka priprave OPPN za območje obvozne ceste v Divači in postopka priprave sprememb in 

dopolnitev prostorskih ureditvenih pogojev v Občini Divača. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo  9 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 1 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 6 

PREDLOG SKLEPA O IZLOČITVI IZ JAVNEGA DOBRA  

ZA PARC. ŠT. 1042/36 K.O. DIVAČA 

 

Direktor občinske uprave g. Felicjan je podal kratko obrazložitev k predloženemu Sklepu o izločitvi  

parcela  št. 1042/36 k.o. 2452-Divača iz javnega dobra. Parcela št. 1042/36 k.o. 2452-Divača je v 

letnem programu razpolaganja s stvarnim premoženjem predvidena za prodajo. Prodaja se lastnikom 

parc. št. 476/9 k.o. Divača z namenom zaokrožitve zemljišča in lažjega dostopa na zemljišče. Pred 

izvedbo pravnega posla je potrebno zemljišče izločiti iz javnega dobra. 

Ker zemljišče s parc. št. 1042/36 k.o. 2452-Divača, v naravi ne služi več namenu javnega dobra, se 

Občinskemu svetu predlaga, da se ga s sklepom Občinskega sveta, izloči.   

Predlagan sklep o izločitvi javnega dobra, je predhodno obravnaval Odbor za gospodarstvo in 

infrastrukturo, poročilo o tem je podal predsednik  Odbora g. Škamperle. Odbor je sprejel sklep, da se 

zaradi navedenih utemeljitev,  parcela   št. 1042/36 k.o. 2452-Divača, izloči iz javnega dobra, ker ne 

služi več prvotnemu namenu (javno dobro). 

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb.                                                                                                                                                                                                                                                                      



 6 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: S tem sklepom se ukine status grajenega javnega dobra na parceli št. 

1042/36, k.o. 2452-Divača, v izmeri 40m², vpisani v zemljiško knjigo kot grajeno javno dobro 

lokalnega pomena v lasti Občine Divača. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo  11 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 7 

PREDLOG SKLEPA O NADALJEVANJU ZAGOTAVLJANJA FINANCIRANJA 

SPREMLJEVALCA DVEH OTROK V OSNOVNI ŠOLI DIVAČA 
 
Strokovna služba Občine Divača ga. Derenčin je podala kratko obrazložitev k vlogi Osnovne šole 

Divača in predlog  sklepa o nadaljevanju zagotavljanja financiranja spremljevalca dveh otrok v OŠ 

Divača. 

Zadevo sta predhodno obravnavala Odbor za negospodarstvo in Odbor za finance. Poročilo o tem sta 

podala predsednika obeh odborov ga. Frankovič Franetič in g. Subič. Člani obeh odborov so podprli 

predlagan sklep o zagotovitvi proračunskih sredstev za financiranje spremljevalca dveh otrok v 

Osnovni šoli Divača. Odbor za finance predlaga, da se v proračun 2016  vnese  na ustrezno postavko 

sredstva za  celo koledarsko leto 2016. 

Na seji sveta je ravnateljica OŠ Divača  ga. Gustinčič podala še  dodatno obrazložitev navedene 

potrebe zaposlitve in financiranja spremljevalca dveh otrok v OŠ Divača. 

Člani Občinskega sveta  na predlagan sklep niso imeli pripomb.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Divača soglaša s  sprejetjem predlaganega sklepa v 

predlagani vsebini, da se Osnovni šoli Divača zagotovi iz občinskega proračuna finančna 

sredstva za kritje stroškov zaposlitve delavca, spremljevalca otrok, za nudenje zdravstvene 

pomoči za dolgotrajno bolnega otroka in za učenca z izrazitimi vedenjskimi težavami, ki 

obiskujeta pouk na Osnovni šoli Divača in Občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega 

sklepa. 

V predlog proračuna občine Divača za leto 2016 se  vključi proračunsko postavko »19030204 – 

Osnovna šola Divača – sofinanciranje zaposlitve spremljevalca«, na kateri se planira potrebna 

sredstva za sofinanciranje spremljevalca za celo koledarsko leto 2016. 

 

Navzočnost je priglasilo 8 članov sveta. 

ZA je glasovalo  8  članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 8 

PREDLOG SKLEPA O IZDAJI SOGLASJA K SKLEPU SVETA JAVNEGA ZAVODA 

KRAŠKE LEKARNE ILIRSKA BISTRICA GLEDE RAZPOREDITVE PRESEŽKA 

PRIHODOV NA ODHODKI 
 

Višja svetovalka za družbene dejavnosti ga. Derenčin je podala kratko obrazložitev k predlogu  sklepa 

o izdaji soglasja Svetu javnega zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica glede razporeditve presežka 

prihodov na odhodki. 

Predlagan sklep sta predhodno obravnavala Odbor za finance in Odbor za negospodarstvo ter ga 

potrdila v predlagani vsebini in ga predlagala v sprejem Občinskemu svetu.  

Člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb. 
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Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet občine Divača daje soglasje k sklepu Sveta Javnega zavoda 

Kraške lekarne Ilirska Bistrica (v nadaljevanju: Javni zavod), ki je bil sprejet na 13. seji Sveta 

navedenega Javnega zavoda, dne 24. 8. 2015 in se nanaša na razporeditev presežka prihodkov 

nad odhodki iz naslove tržne dejavnosti v Javnem zavodu (po Letnem poročilu Javnega zavoda 

Kraške lekarne za leto 2014). 

Javni zavod  prevzema vso odgovornost glede ugotovitve obsega sredstev presežka prihodkov 

nad odhodki in načina razpolaganja, skladno z zakonodajo in sprejetim sklepom Sveta javnega 

zavoda, navedenim v 1.točki tega sklepa. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

ZA je glasovalo  10 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 9 

PREDLOG IZVAJANJA SPORAZUMA O IZVEDBI ODPUSTA DOLGOV 
 
Strokovna služba Občine Divača ga. Derenčin je prisotne seznanila z bistvenimi izhodišči strokovnega 

posveta, ki je bil v zvezi s to problematiko izveden 22. 9. 2015. Izpostavila je drugačen pristop pri 

oblikovanju predloga sklepa Občinskega sveta, v primerjavi z Občino Sežana in Občino Komen, v 

delu, ki se nanaša na odpust dolgov v JZ Vrtec Sežana, kjer so ustanoviteljice štiri občine in podala 

obrazložitev  celotnega  sistema izvedbe ukrepa na različnih področjih.   

Predlagan sklep so predhodno obravnavali: Statutarno pravna komisija, Odbor za negospodarstvo in 

Odbor za finance. 

V razpravi  seje Odbora za finance, je predsednik odbora g. Subič pripomnil, da županja o podpisu 

Sporazuma ni obvestila niti Odbora za finance niti Občinskega sveta, na kar je bilo v nadaljevanju 

podano  pojasnilo, da županja z samim podpisom omenjenega Sporazuma ni prevzela nobenih 

obveznosti, v tem primeru ni potrebno zagotoviti nobenih dodatnih proračunskih sredstev.  

Oba  omenjena odbora in komisija podpirajo predlagani način izvajanja sporazuma o izvedbi odpusta 

dolgov in Občinskemu svetu predlagajo sprejem predlaganega sklepa. 

Na seji sveta je v zvezi z navedenim potekala krajša razprava, v kateri so člani sveta podali svoja 

mnenja. 

 

Po zaključeni razpravi, je županja  dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Občina Divača soglaša, da se posameznemu dolžniku, ki v skladu z 

Zakonom o pogojih za izvedbo ukrepa odpusta dolgov (ZPIUOD) (Uradni list RS, št. 57/15) 

dolgov izpolnjuje pogoje za odpis dolga, odpiše dolg. 

Skupna višina odpisanega dolga na posameznega dolžnika, ki ima dolg do Osnovne šole Divača, 

lahko znaša največ 50,00 EUR za posameznega otroka. 

Skupna višina odpisanega dolga na posameznega dolžnika, ki ima dolg do Vrtca Sežana, lahko 

znaša največ 50,00 EUR za posameznega otroka.  

Pri odpisu dolga Občina Divača priznava sorazmerni del (od višine 50,00 EUR za posameznega 

otroka), ki odpade na Občino Divača, pri čemer se kot kriterij razdelitve deležev odpisa dolga 

med občinami ustanoviteljicami Vrtca Sežana upošteva kriterij, ki je določen v Odloku o 

ustanovitvi javno izobraževalnega zavoda Vrtec Sežana (Uradni list RS, št. 18/99, 107/07, 57/10) 

za pokrivanje primanjkljaja prihodkov, ki v zavodu nastane pri izvajanju medsebojno 

dogovorjenega programa iz osnovnih dejavnosti zavoda (21. člen).  

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo  11 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 10 

POROČILA ODBOROV IN KOMISIJ 

 

Predsedniki posameznih Odborov in Komisij so stališča Odborov in Komisij vezanih na dnevi red 7. 

redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda, razen sklepa v okviru 9. točke Zapisnika 

za  finance in  določenih Sklepov v  Zapisniku Odbora za gospodarstvo in okolje, ki niso vezani na 

dnevni red 7. redne seje OS.  

 

Predsednik Odbora za finance g. Subič je Občinskemu svetu predlagal potrditev dodatnega sklepa, ki 

ga je Odbor sprejel  na podlagi vloge KS Misliče -  dodatno uvrščene točke na dnevni red seje 

finančnega odbora.. 

 

Županja je dala na glasovanje 

SKLEP: Krajevni skupnosti Misliče se odobrijo dodatna sredstva v višini 2.600,00 € za 

popravilo ceste na Varejah. 

V proračunu Občine Divača za leto 2015 se na proračunskega uporabnika Krajevno skupnost 

Misliče prerazporedijo sredstva  v višini 2.600,00 €. Sredstva se prerazporedijo iz proračunske 

postavke »230300 Splošna proračunska rezervacija«.  

Pri pripravi proračuna za leto 2016 se sredstva, ki pripadajo Krajevni skupnosti Misliče po 

Odloku o pristojnostih in nalogah KS v občini Divača  znižajo za 2.600,00 € (dodatno odobrena 

sredstva v letu 2015). 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je  predsednik Odbora za gospodarstvo in okolje g.Škamperle predlagal  potrditev 

sklepov v  predloženem zapisniku, sprejetih na Odboru, ki pa niso vezani na dnevni red 7. redne seje 

OS. 

Predlagal je, da Občinski svet ponovno obravnava in glasuje o vlogi ga. Bartulović za spremembo 

namenske rabe zemljišča s parc. št. 1342/3, k.o. Gornje Vreme iz kmetijskega v stavbno zemljišče. 

Pojasnil je dosedanje aktivnosti v zvezi  reševanjem navedene vloge. Poleg mnenja strokovne službe 

Občinske uprave, Občine Divača v zvezi s spremembo namembnosti predmetnega kmetijskega 

zemljišča, je podal stališče Odbora za gospodarstvo, ki je zadevo obravnaval na svoji 16. seji, dne 

16.05.2012 in odločil, da se vlogi predlagateljice ne ugodi in posega ne vključi v osnutek OPN, ter 

mnenje  podano na 5. seji Odbora za gospodarstvo in okolje, dne 23.9.2015,   kjer   je bil z 3 glasovi za 

in 2 glasovoma proti, sprejet sklep,  da se vlogi ga. Bartulović  ugodi in spremembo namenske rabe 

prostora vključi v predlog OPN. 

Predsednik odbora je predlagal, da  se vlogo ga. Bartulović   poda v obravnavo in odločitev  

Občinskemu  svetu Občine Divača.  

Na seji sveta je sledila krajša razprava, v kateri so svetniki menili, da se vlogi ga. Bartulovič ne ugodi.  

 

Županja je dala na glasovanje predlog Odbora za gospodarstvo in okolje 

PREDLOG SKLEPA: Vlogi ga. Bartulović se ugodi in spremembo namenske rabe prostora 

vključi v predlog OPN. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasoval 1 članov sveta. 

PROTI je  glasovalo 9 članov sveta.  

Sklep ni bil sprejet. 

 

Županja je dala na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA: Potrjuje se Zapisnik 5. Seje Odbora za gospodarstvo in okolje z dne 

23.9.2015 in  sprejete Sklepe navedene Zapisniku, razen Sklepa v okviru 5. točke Zapisnika, 
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vezanega na vlogo ga. Bartulović - predlog za spremembo namenske rabe zemljišča s parc. št. 

1342/3, k.o. Gornje Vreme iz kmetijskega v stavbno,  za kar je Občinski svet Občine Divača 

sprejel  odločitev, da se vlogi predlagateljice ne ugodi in posega ne vključi v dopolnjen osnutek 

OPN. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 11 

VPRAŠANJA IN  POBUDE 

 

Na seji Občinskega sveta so bile podane naslednje pobude:  

 

 ga. Mirjam Frankovič Franetič je podala pisno pobudo: 

v proračunu Občine Divača za leto 2016 se vključi novo proračunsko postavko in sicer v 

okviru postavke 1403 Promocija Slovenije, razvoj turizma in gostinstva, 14039001 Promocija 

občine, se doda nova postavka, ki se glasi 140330 – OPREMLJANJE TEMATSKIH IN 

KOLESARSKIH POTI V OBČINI DIVAČA S SIGANLIZACIJO PO EVROPSKIH STANDARDIH 

IN MERILIH TER PONATIS IN IZDELAVA NOVEGA PROMOCIJSKEGAMATERIALA. 

 

 g. Matej Bezeljak je predlagal: 

- ureditev javne razsvetljave ob poti proti divaškim borovcem (svetilke so postavljene, vendar 

ne svetijo); 

- ureditev vodnega sistema na Kozjanah,  mišljena je nabavo novih cevi, ki omogočajo pretok 

vode, pripeljane  s kamioni, ki se ustavijo na cestišču in  vodo prečrpajo v tamkajšnji 

rezervoar. 

-  

 g.Benjamin Škrlj je podal pobudi: 

- vaščanov Kačič, ki za ublažitev velikega hrupa predlagajo postavitev protihrupne ograje ob 

železniški progi Divača-Koper, ob naselju Kačiče; 

- vaščanov Matavuna, Škocjana   in Betanje, predlog za sklic sestanka glede aktivnosti 

izgradnje mrliške vežice v Škocjanu.  

 

 g.Martin Prelc je predlagal: 

- da se na prihodnjo sejo sveta povabi predstavnike koncesionarja Javne razsvetljave;  

  Ljubljana, da predstavijo obračun in plačilo stroškov javne razsvetljave. 

-  nujno sanacijo cest v Brkinih, ki so v katastrofalnem stanju. 

 

 g. Jovo Ferfila je predlagal: 

-  sprejetje častnega razsodišča 

- naj strokovna služba občine ugotovi, ali je možna gradnja na zemljišču  - parkirišču ob objektu 

Adrie v Senožečah, obenem predlaga Občini, da odkupi omenjeno zemljišče in s tem prepreči 

predvideno izgradnjo objekta.  

 

 

 

 g. Dobrivoj Subič je predlagal: 

- začne naj se iskati  možnosti glede namembnosti in prenove stare šole na Misličah ter 

možnega investitorja, pobudo o tem naj se objavi v Glasniku; 

- popravi naj se uničene klopi ob poti pri divaškem pokopališču; 

- poveča naj se nadzor nad koncesionarji v občini Divača; 
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- Občina naj posreduje zahtevo za postavitev protihrupne ograje ob železniški progi, Divača-

Koper, ob naselju Kačiče: 

- Občina naj obvesti javnost, kdaj se bo saniralo ulico Bogomirja Magajne v Divači.  

 

 ga. Nives Skuk je zanimalo, kako potekajo aktivnosti glede premestitve dosedanje bencinske 

črpalke v Divači, oziroma izgradnje nove na lokaciji  izven naselja.  

 

 ga. Urška Florjančič je predlagala, da se izvede nek okvirni načrt, vizijo, razvojni načrt občine 

Divača, na podlagi predhodno zbranih predlogov. 

 

 ga.Damijana Gustinčič je v zvezi nameravane izgradnje  novega nakupovalnega centra na 

lokaciji ob divaškem krožišču  ter  glede na iztekajoče se leto predlagala, da vodstvo Občine 

Divača kontaktira z predstavniki Mercatorja glede pričetka izvedbe projekta.  

 

Na Odboru za  finance so  bile podane naslednje pobude:  

 

 ga. Frankovič Franetič je predlagala možnost rešitve  - vpliva Občine Divača za vključitev 

»sanacijo ceste Divača-Ribnica« v Državni plan za investicijo in obnovo cest, za kar predlaga, 

da  Občinska uprava  preko Združenja občin in Skupnosti občin poišče možno varianto za 

dosego predlaganega cilja.  

 

 g. Subič  je predlagal: 

- v smislu racionalizacije stroškov, prihranka proračunskih sredstev za izplačilo nagrad 

svetnikom in članom  odborov ter komisij, predlaga, da se omeji sklic posameznih komisij 

in sicer največ 3 x za  določeno vsebino sklica;  

- čimprejšnjo ureditev optike v Kačičah , Danah in Paredu.  

 

 

Na Odboru za gospodarstvo in okolje so bile podane naslednje pobude: 

 

 g. Jernej Premrl je predlagal, da se uredi odvodnjavanje in sanira podporni zid ob objektu 

Senožeče 52/e. Sonja Terčič pojasni, da so na Občini s problematiko seznanjeni, vendar k 

sanaciji še niso pristopili zaradi pomanjkanja sredstev. 

 

 g.Jernej Premrl je predlagal, da se na DRSI pošlje dopis za ureditev regionalne ceste na uvozu 

v Senadole. Sonja Terčič pojasni, da so na Občini dopis že poslali ter dobili tudi odgovor 

DRSI-ja, da sanacija ceste ni v programu. Na Občini bodo še vztrajali pri sanaciji te ceste. 

 

 g.Jernej Premrl je predlagal, da se v Senadolah zariše robne črte ob cesti ali postavi druga 

ustrezna signalizacija, ker je rob ceste ob snegu/dežju slabo viden.  

 

 g.Martin Prelc je predlagal, da se na naslednji sestanek odbora povabi predstavnike CPK-ja, 

da pojasnijo dela v zvezi s koncesijsko pogodbo za vzdrževanje cest. 

 

 g.Dobrivoj Subič je opozoril, da se sanira Kolodvorska ulica ob občinske stavbe do železnice, 

ne sanira pa se ulica dr. Bogomirja Magajne ob učiteljskih blokih. Sonja Terčič pojasni, da se 

bo saniral tudi omenjeni odsek, vendar se zaradi koordinacije dela z izvajalcem in omejitve 

sredstev ta del sanira kasneje. 

 

 g.Jernej Premrl je predlagal, da se v Senožečah pri hišni št. 52/e na obstoječa droga postavita 

dve luči javne razsvetljave. 

 

 g.Dobrivoj Subić je predlagal, da se postavi svetilko javne razsvetljave na otroškem igrišču pri 

Zdravstvenem domu. 
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 g.Martin Prelc je zahteval v vpogled poročilo javne razsvetljave o porabi električne energije. 

Sam je izračunal, da je poraba električne energije v ta namen med 20.000 in 30.000 EUR. 

Zanima ga, kam gredo ostala sredstva. 

 

 g.Jernej Premrl sprašuje zakaj je vrednost deleža zemljišča, ki se prodaja Rosani Šturm, tako 

visoka?  

Alenka T. Lukin pojasni da je bila vrednost za prodajo določena na podlagi cenitvenega 

poročila. 

Odbor sklene, da se, v kolikor se stranka strinja in je pripravljena nositi dodatne 

stroške, opravi nova cenitev. 

 

 Odbor predlaga, da se članom odbora, ki niso hkrati člani občinskega sveta, gradivo posreduje 

v fizični obliki. 

 

Na Statutarno pravni komisiji je bila  podana naslednja pobuda:  

 

 g. Prelc Martina zanimalo, v kolikšnem času naj bi Občinska uprava oz. županja, posredovala 

odgovore na določena vprašanja svetnikov in v  katerem občinskem aktu je zapisano to 

določilo. 

V zvezi z navedenim predlaga ustrezno  dopolnitev  besedila Poslovnika občinskega sveta 

Občine Divača – določitev 30 dnevnega roka za odgovore županje, članov Občinske uprave , 

na postavljena  vprašanja svetnikov. 

 

 

 

Dnevni red 7. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je županja ob 19.30  

sejo končala. 

Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju. 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                           Ž U P A N J A :  

     Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                       Alenka Štrucl Dovgan, l.r.  


